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Cyberpesten  -  Opvolgingsonderzoek UCLL

Tijdens mijn tussenkomst in de plenaire vergadering van woensdag 20 februari 2019 
vroeg ik de minister naar de stand van zaken van het opvolgonderzoek van de 
UCLeuvenLimburg omtrent cyberpesten. Het onderzoek liep van september 2017 tot 
februari 2018. Het resultaat ervan moet leiden tot beleidsaanbevelingen en een 
afgestemde aanpak binnen de beleidsdomeinen. De minister liet weten dat het onderzoek 
inmiddels is afgerond en dat het is voorgelegd aan de bevoegde ministers. Later zou er 
nog een communicatie volgen.

1. Kan de minister een kopie van het onderzoek bezorgen?

2. Wat is het plan van aanpak om de beleidsaanbevelingen te implementeren? In welke 
tijdspanne voorziet de minister hiervoor?



JO VANDEURZEN 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 230 van 21 februari 2019
van LORIN PARYS

1. Op vrijdag 22 februari 2019 werden de resultaten van het onderzoek én het 
onderzoeksrapport vrijgegeven. Het onderzoek is onder andere te consulteren  via 
www.departementwvg.be/nieuws/integrale-aanpak-van-vlaamse-regering-tegen-
pesten-en-geweld, maar ik voeg het ook als bijlage toe.

2. De resultaten van het onderzoek, evenals de beleidsaanbevelingen die eruit 
resulteren, bevestigen de noodzaak om verder te investeren in een geïntegreerde 
beleidsaanpak op het vlak van integriteit. In de recente mededeling aan de regering 
(21 december 2018) hebben we, samen met de collega-ministers van Onderwijs, 
Sport en Cultuur, onze engagementen ter zake nog concreet herhaald. 
De beleidsaanbevelingen uit het onderzoeksrapport zullen dan ook worden 
geïntegreerd in de concrete beleidsacties binnen het ruimer kader van de 
beleidsoverschrijdende aanpak van de bescherming van de integriteit. 
Een aantal beleidsaanbevelingen sluiten trouwens naadloos aan op concrete acties 
die nu al werden opgestart. Hierbij verwijs ik onder andere naar de driejarige 
subsidieovereenkomst 2018-2010 met het Kenniscentrum Mediawijsheid, waarbij 
acties rond de problematiek van cyberpesten centraal staan. Of heel actueel naar de 
nieuwste campagne voor de hulplijn 1712.  
Onze gevolggeving aan de beleidsaanbevelingen kan niet aan één moment worden 
vastgehangen. Ze maakt immers deel uit van een continu proces, waar we versterkt 
op blijven inzetten.

BIJLAGE

Onderzoeksrapport
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